
 

SVEUČILIŠTE U ZADRU                                    

KLASA: 602-04/20-08/02 

URBROJ: 2198-1-79-10/20-10 

Zadar, 8. srpnja 2020. 

 

ZAPISNIK 

IX. redovite sjednice Stručnog vijeća za društveno područje u akad. god. 2019./2020., održane 

u srijedu, 8. srpnja 2020. u Svečanoj dvorani Sveučilišta u Zadru, Obala kralja Petra 

Krešimira IV. br. 2, s početkom u 10 sati. 

Nazočni sjednici upisani su u tablicu koja je prilog zapisnika. Sjednici prisustvuje i 

akademska tajnica Ivona Fatović, dipl. iur. 

Prorektor,  prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić utvrđuje kvorum, otvara sjednicu, pozdravlja 

prisutne i stavlja dnevni red na glasovanje. Jednoglasno je usvojen slijedeći 

 

D n e v n i   r e d: 

1. Ovjerovljenje zapisnika VIII. redovite sjednice Stručnog vijeća za društveno područje u 

akad. god. 2019./2020. od 16. lipnja 2020. god.; 

2. a) Mišljenje Stručnog vijeća u postupku reizbora dr. sc. Đanija BUNJE u znanstveno-

nastavno zvanje i na radno mjesto docenta u interdisciplinarno područje znanosti, izborna 

polja: 5.01. ekonomija i 5.04. informacijske i komunikacijske znanosti (trgovina i turizam 

i informacijski sustavi i informatologija), na Odjelu za turizam i komunikacijske znanosti; 

b) Reizbor dr. sc. Đanija BUNJE u znanstveno-nastavno zvanje i na radno mjesto docenta 

u interdisciplinarno područje znanosti, izborna polja: 5.01. ekonomija i 5.04. 

informacijske i komunikacijske znanosti (trgovina i turizam i informacijski sustavi i 

informatologija), na Odjelu za turizam i komunikacijske znanosti; 

3. Pokretanje postupka i imenovanje stručnog povjerenstva u postupku izbora dr. sc. Anele 

NIKČEVIĆ MILKOVIĆ u znanstveno zvanje višeg znanstvenog suradnika u 

znanstvenom području društvenih znanosti – polje psihologija; 

4. Raspis natječaja i imenovanje stručnog povjerenstva u natječajnom postupku za izbor 

jednog suradnika u suradničko zvanje naslovnog asistenta, na određeno vrijeme, u 

znanstvenom području društvenih znanosti, polje ekonomija, na Odjelu za ekonomiju; 

5. Prijedlog Senatu za prihvaćanje izvješća stručnog povjerenstva za ocjenu disertacije 

Valentine KEBLAR, mag. rel. int. et dipl., studentice zajedničkog poslijediplomskog 

doktorskog studija „Međunarodni odnosi“, pod naslovom „Analiza povezanosti 

implementacije održivog razvoja i konkurentnosti hrvatskih marina“; 

6. Prijedlog Senatu za prihvaćanje izvješća stručnog povjerenstva za ocjenu i obranu teme 

disertacije Martine VUKAŠINE, univ. spec. oec., studentice zajedničkog 

poslijediplomskog doktorskog studija „Međunarodni odnosi“, i odobrenje teme disertacije 

pod naslovom „Uloga Europskih strukturnih i investicijskih fondova u poticanju 

regionalnog razvoja“; 

7. Obavijesti i razno. 



 

Ad. 1.  

Jednoglasno je usvojen zapisnik VIII. redovite sjednice Stručnog vijeća za društveno područje 

u akad. god. 2019. / 2020. od 16. lipnja 2020. god.. 

 

Ad. 2.  

a) Stručno vijeće za društveno područje sa 42 glasa ZA, tri glasa SUZDRŽAN i pet glasova 

PROTIV daje 

MIŠLJENJE: 

prihvaća se izvješće Stručnog povjerenstva i prijedlog Stručnog vijeća Odjela u postupku 

reizbora dr. sc. Đanija BUNJE u znanstveno-nastavno zvanje i na radno mjesto docenta u 

interdisciplinarno područje znanosti, izborna polja: 5.01. ekonomija i 5.04. informacijske i 

komunikacijske znanosti (trgovina i turizam i informacijski sustavi i informatologija), na 

Odjelu za turizam i komunikacijske znanosti. 

b) Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali prof. dr. sc. Ana Proroković, izv. prof. dr. sc. 

Ljiljana Zekanović-Korona, izv. prof. dr. sc. Božena Krce-Miočić, prof. dr. sc. Igor 

Radeka, Stručno vijeće za društveno područje sa 34 glasa ZA, 10 glasova SUZDRŽAN i 

šest glasova PROTIV donosi 

ODLUKU 

o izboru dr. sc. Đani BUNJA u znanstveno-nastavno zvanje i na radno mjesto docenta u 

interdisciplinarno područje znanosti, izborna polja: 5.01. ekonomija i 5.04. informacijske i 

komunikacijske znanosti (trgovina i turizam i informacijski sustavi i informatologija), na 

Odjelu za turizam i komunikacijske znanosti. 

 

Komentari pod Ad. 2. b) 

Prof. dr. sc. Ana Proroković: „Nismo dobili obrazloženje. Razmislite o posljedicama 

donošenja ovo Odluke. Iako su na tom Odjelu česti konflikti što je ovdje potpuno nevažno,  

važno je očuvati načelo da ako netko ima pozitivno Izvješće da se tada daje pozitivno 

mišljenje Odjela dok se u suprotnom se otvara Pandorina kutija. Postoje drugi načini kako 

riješiti situaciju ako se netko ne uklapa. Ovo ne smijemo dozvoliti.“ 

Izv. prof. dr. sc. Ljiljana Zekanović-Korona: „Nisam tražila Obrazloženje od djelatnika na 

Vijeću Odjela, s obzirom da je sedam glasova je bilo protiv reizbora, a jedan glas za. Prema 

nastavnom opterećenju doc. dr. sc. Đani Bunja nema niti polovinu od minimuma. 

Preporučeno mu je da radi na studiju Informacijskih tehnologija pa je odbio jedan od kolegija 

jer se ne smatra kompetentnim, a opet želi pak držati neki drugi kolegij“ 

Prof. dr. sc. Igor Radeka: „Kako je kolega član sindikata zatražio sam mišljenje pravne službe 

sindikata i oni su mišljenja kako je ovo je pravno sporno. Mišljenje odjela odnosi se na 

Izvješće. Ukoliko je Izvješće pozitivno, Mišljenje također treba biti pozitivno. Ako je samo 



Izvješće sporno onda treba tražiti drugo Izvješće te imenovati novo povjerenstvo. Stručno 

vijeće je u točki 2.a) potvrdilo Izvješće, pravno je sporno može li se onda dati negativno 

mišljenje.“ 

Izv. prof. dr. sc. Božena Krce Miočić: „Ranije je iznesena napomena prof. dr. sc. Ivanke 

Stričević, o tome je li ovo vijeće nadležno za interdisciplinarne izbore. Ja mislim da nije. 

Zašto su ljudi glasali kako jesu ja ne znam, ali poslana je poruka. Kod reizbora nije stvar da 

netko ostaje bez posla ako nije izabran. Kad su vaša odjelna vijeća birala nismo se miješali.“ 

Prof. dr. sc. Ana Proroković: „Ako ne ide reizbor gdje vi onda zapravo radite?“ 

Prof. dr. sc. Igor Radeka: „Kod negativnog reizbora, imate dvije godine da ispravite svoj rad i 

nakon toga ide nova ocjena, ukoliko je ta ocjena negativna onda ide raskid Ugovora.“ 

 

Ad. 3.  

Stručno vijeće za društveno područje jednoglasno donosi 

ODLUKU 

o pokretanju postupka i imenovanju stručnog povjerenstva u postupku izbora dr. sc. Anele 

NIKČEVIĆ MILKOVIĆ u znanstveno zvanje višeg znanstvenog suradnika u znanstvenom 

području društvenih znanosti – polje psihologija. 

Prijedlog predstavnika u stručno povjerenstvo u postupku izbora u znanstveno zvanje je: 

1. izv. prof. dr. sc. Slavica Šimić Šašić, Odjel za izobrazbu učitelja i odgojitelja 

Sveučilišta u Zadru, znanstveno područje društvenih znanosti, polje psihologija,  

2. izv. prof. dr. sc. Irena Burić, Odjel za psihologiju Sveučilišta u Zadru, znanstveno 

područje društvenih znanosti, polje psihologija, 

3. doc. dr. sc. Nina Pavlin-Bernardić, Filozofski fakultet u Zagrebu, Odsjek za 

psihologiju, znanstveno područje društvenih znanosti, polje psihologija. 

 

Ad. 4.  

Stručno vijeće za društveno područje jednoglasno donosi 

ODLUKU 

o raspisu natječaja i imenovanju stručnog povjerenstva u natječajnom postupku za izbor 

jednog suradnika u suradničko zvanje naslovnog asistenta, na određeno vrijeme, u 

znanstvenom području društvenih znanosti, polje ekonomija, na Odjelu za ekonomiju. 

Stručno povjerenstvo u postupku izbora u naslovno suradničko zvanje je: 

1. izv. prof. dr. sc. Berislav Bolfek, Odjel za ekonomiju Sveučilišta u Zadru, znanstveno 

područje društvenih znanosti, polje ekonomija,  

2. izv. prof. dr. sc. Anita Peša, Odjel za ekonomiju Sveučilišta u Zadru, znanstveno 

područje društvenih znanosti, polje ekonomija, 

3. doc. dr. sc. Jurica Bosna, Odjel za ekonomiju Sveučilišta u Zadru, znanstveno 

područje društvenih znanosti, polje ekonomija. 



 

Ad. 5.  

Stručno vijeće za društveno područje sa 49 glasova ZA i jednim glasom SUZDRŽAN donosi 

ODLUKU 

o prijedlogu Senatu za prihvaćanje izvješća stručnog povjerenstva za ocjenu disertacije 

Valentine KEBLAR, mag. rel. int. et dipl., studentice zajedničkog poslijediplomskog 

doktorskog studija „Međunarodni odnosi“, pod naslovom „Analiza povezanosti 

implementacije održivog razvoja i konkurentnosti hrvatskih marina“. 

Komentar pod Ad. 5. 

Izv. prof. dr. sc. Valerija Barada: „Molim pojašnjenje s obzirom da su u oba povjerenstva 

mentori.“ 

Prorektor, prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić: „Ti postupci su pokrenuti ranije te su određena 

povjerenstva. U novim postupcima mentori su izuzeti iz povjerenstava, odnosno ne bi trebali 

biti u povjerenstvima.“ 

 

Ad. 6.  

Stručno vijeće za društveno područje sa 49 glasova ZA i jednim glasom SUZDRŽAN donosi 

ODLUKU 

o prijedlogu Senatu za prihvaćanje izvješća stručnog povjerenstva za ocjenu i obranu teme 

disertacije Martine VUKAŠINE, univ. spec. oec., studentice zajedničkog poslijediplomskog 

doktorskog studija „Međunarodni odnosi“, i odobrenje teme disertacije pod naslovom „Uloga 

Europskih strukturnih i investicijskih fondova u poticanju regionalnog razvoja“. 

 

Ad. 7.  

Prorektor, prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić: „Postavilo se pitanje zašto vijeće nismo održali 

elektronski, pa napominjem da je Vijeće održano prema preporukama, uz poštivanje 

epidemioloških mjera i potrebnog razmaka. Podsjećam da je uz poziv na vijeće stavljena i 

Odluka o obvezi sudjelovanja u radu stručnih tijela Sveučilišta. Naglašavam da se prema toj 

odluci potrebno ispričati najkasnije dva dana prije održavanja sjednice te opravdati svoj 

izostanak. Također, molim da se materijali za sjednice Stručnog vijeća dostavljaju najkasnije 

osam dana prije planiranog termina održavanja Vijeća, te da se održavanje odjelne sjednice 

prilagodi planu održavanja sjednica Stručnog vijeća za društveno područje kako bi se 

materijali dostavljali na vrijeme.“ 

Izv. prof. dr. sc. Božena Krce Miočić: „Molim pojašnjenje što se smatra opravdanim 

izostankom, moramo li navesti razlog izostanka?“ 

Prorektor, prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić: „Trebate navesti razlog izostanka, npr. 

službeni put, bolest, nastava…Također, obavještavam Vas kako je Nacionalno vijeće za 

znanost, visoko obrazovanje i tehnološki razvoj pripremilo nacrt Nacrt prijedloga Pravilnika o 

izmjenama i dopunama Pravilnika o izborima u znanstvena zvanja te Nacrt prijedloga Odluke 

o minimalnim kriterijima za reizbor u znanstvena, znanstveno-nastavna, umjetničko-nastavna, 



nastavna i stručna zvanja te o obliku izvješća stručnog povjerenstva o radu zaposlenika u 

postupku reizbora. Otvorili su javnu raspravu te se na prijedloge mogu uputiti primjedbe. 

Molim da pogledate i date primjedbe.“ 

Prof. dr. sc. Izabela Sorić: „Treba pogledati izmjene, dosta je nejasnoća npr. da se može 

koristiti višak bodova iz prethodnog izbora, a kandidat niti ne vidi Izvješće, a Matični odbor 

može drugačije bodovati kod novog izbora. Upućujem vas da pogledate izmjene.“ 

Prorektor, prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić: „Sudjelujte, pogledajte izjene, dajte primjedbe da 

nema prigovora kasnije.“ 

Prof. dr. sc. Igor Radeka: „Pravilnik je nepravedan i proturječan. Pozivam kolege i kolegice 

da sudjeluju u javnoj raspravi. Prilikom izmjena izostavljena su društvena područja, 

ekonomija i pravo. „Nepismen“ je u pravnom smislu riječi. Nalazi se na webu pa ga 

pogledajte.“ 

Prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić: „Zato postoji ova točka, da pod točkom obavijesti i razno  

popričamo o aktualnostima.“ 

Doc. dr. sc. Anela Nikčević-Milković: „S obzirom da sam član Senata, gdje je bilo govora o 

sredstvima, nekakvih 3500,00 kn koje će dobiti svi koji imaju radove. Prije se to moglo dobiti 

i za nabavu tehnike, a kako su nam svima laptopi i kamere slabi, predlažem da se zbog korone 

dio sredstava iskoristi u tu svrhu, za nabavu npr. web kamera i sl.“ 

Prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić: „Odluka Ministarstva je takva da je zabranjena nabava 

opreme. Nabava opreme je vezana uz planove javne nabave na razini Sveučilišta. Što se tiče 

sredstava, analiza je u tijeku, gledaju se podaci za zadnje dvije godine. Postoji mogućnost da 

oni pojedinci  koji nisu imali znanstvenu produktivnost i nisu podnijeli Izvješće neće dobiti 

sredstva. Sredstva se trebaju iskoristiti do kraja listopada. Vezano uz web kamere, Odjelima je 

proslijeđena zamolba da se iskaže potreba za web-kamerama. Dio odjela je dostavio zahtjeve, 

dio ne. Molim da ukoliko netko nije dostavio da dostavi da se povuče odgovarajući broj na 

tržištu jer je kamere jako teško nabaviti a i njihova cijena je porasla više nego duplo. Dvorane 

opremamo s kamerama ali iskreno se nadam da ćemo u sljedećoj akad. godini krenuti s 

nastavom uživo.“ 

 

 

 

Zapisnik:             Prorektor:  

Maja Matošević Vencl      Prof. dr. sc. Zvjezdan Penezić 

 


